
 

Vragen D66, 14 oktober 2022, cameratoezicht Merwede Lingelijn 
 

Datum  14 oktober 2022 

Fractie D66 

Onderwerp Cameratoezicht Merwede Lingelijn 

 

Vraag 1 

Namens de fractie van D66 zou ik graag de volgende technische vragen willen stellen naar aanleiding van het 

stopzetten van het cameratoezicht langs de Merwede Lingelijn: 

De fractie van D66 heeft begrepen dat het cameratoezicht langs de Merwede Lingelijn is stopgezet 

https://www.merwedelingelijn.nl/cameratoezicht-langs-de-lijn-naar-nieuwe-fase/ 

 

1. Wat is de reden dat er besloten is om te stoppen met het cameratoezicht? 

2. Is de gemeente West Betuwe betrokken geweest bij deze beslissing? 

3. Kan er inzicht gegevens worden in het aantal en soort incidenten in 2020, 2021 en 2022 rondom de 

stations Geldermalsen en Beesd? En zijn deze incidenten dusdanig afgenomen dat het college 

cameratoezicht niet meer nodig acht? 

4. Op de site is aangegeven dat er onderzocht wordt of de bestaande infrastructuur behouden kan blijven 

om in de toekomst cameratoezicht gericht in te kunnen zetten. Is intussen bekend wat de 

mogelijkheden hiervoor zijn op de stations binnen onze gemeente? 
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